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PROTOKÓŁ  Nr VIII/2015 

SESJI RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 26 listopada 2015 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach, pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Gminy Pana Pawła Rzepniewskiego. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10
oo

, a zakończono o godz.12
15

. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    -14 

Radni obecni na Sesji: 

                          

1. Derehajło Teresa    8. Piotrowska Krystyna 

2. Góralczyk Eugeniusz   9. Rynans Waldemar 

3. Jakimiuk Anatol    10 Rzepniewski Paweł. 

4. Koptewicz Walentyna             11. Skomorowski Marek 

5. Lipiński Zbigniew              12. Wasiluk Maria 

6. Niewiarowski Marcin                        13. Zawadzka Iwona  

7. Oliwniak Agnieszka                                  14. Zalewski Robert 

 

Nieobecny: Radny Bazylewski Krzysztof 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 

2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Paweł Rzepniewski przystąpił do otwarcia obrad 

Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne. Powitał radnych i nadmienił, że porządek dzienny i projekty uchwał radni 

otrzymali w terminie ustawowym. Zapytał czy radni mają uwagi do porządku. Uwag nie 

zgłoszono. Porządek przyjęto jednogłośnie: 

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu obrad VII Sesji Rady Gminy 

3. Wprowadzenie zmian do budżetu gminy na 2015 rok 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy dla podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych 

7. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Boćki z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2016 rok 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania 

nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 

trzy lata lub na czas nieoznaczony 

10. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Boćki za 

rok szkolny 2014/2015 w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminu 
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11. Zapoznanie się z informacją na temat analizy złożonych oświadczeń majątkowych 

12. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 

13. Sprawy różne i bieżące gminy 

14. Interpelacje i zapytania radnych 

15. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 

16. Zamknięcie obrad sesji 

 

Ad pkt 2. Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z VII Sesji był wyłożony do 

wglądu na 7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji, zapytał czy są jakieś uwagi 

lub pytania. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z obrad VII Sesji Rady Gminy „za”-oddano 13 głosów, „ przeciw”- 0,  wstrzymało się 1 głos. 

Protokół został przyjęty większością głosów. 

Ad pkt 3 

 Głos zabrała skarbnik gminy i przedstawiła projekt uchwały. Przenosi się i zabezpiecza 

kwotę 3 tys zł na wypłatę wynagrodzenia z tytułu zastępstw za osoby przebywające na 

zwolnieniu lekarskim oraz wypłatę zwiększonych dodatków motywacyjnych w zespole szkół. 

Przenosi się kwotę 620 zł na zabezpieczenie wypłaty wynagrodzenia z umowy zlecenia za 

sprawowanie opieki i nadzór oraz przeprowadzanie zajęć na obiekcie sportowym Orlik. 

Następna zmiana to przeniesienia 1 zł w ramach Funduszu Sołeckiego Wsi Kolonia 

Andryjanki. 

Radny Rynans Waldemar zapytał co to są za dodatki motywacyjne. 

Skarbnik powiedziała, że nie wie, dyrektor wystąpił z pismem, zwiększenie o 3 tys zł 

środków na wynagrodzenia i dodatki motywacyjne w związku z zastępstwami za osoby 

przebywające na zwolnieniach chorobowych. 

Radny Rynans Waldemar zapytał dlaczego na Sesji nie jest obecny Pan Dyrektor i nie ma 

komu udzielić odpowiedzi, dlaczego lekceważy się Radę. 

Skarbnik nadmieniła, że tak jak już mówiła, dyrektor złożył pismo o zwiększenie w związku z 

pełnionymi zastępstwami. 

Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

Uchwała Nr VIII/38/15 Rady Gminy Boćki z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie zmian w 

udrzecie gminy na 2015 rok 

Przyjęta większością głosów: „za”- oddano 11 głosów;   przeciw -2;  wstrzymał się – 1. 

 

Ad pkt  4.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek Komisji Rady Gminy w sprawie propozycji 

określenia wysokości stawek podatkowych na rok 2016. 

 

1. Do naliczenia podatku leśnego przyjąć średnią cenę sprzedaży drewna, obliczoną według 

średniej ceny drewna uzyskiwanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2015 

roku w kwocie 191,77 zł za 1 m
3 

 ogłoszoną w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 20 października 2015 roku tj. 42,19zł za 1 ha powierzchni lasu w 

wieku powyżej 40 lat 

 

2. Do naliczenia podatku rolnego przyjąć średnią cenę skupu żyta  za okres 11 kwartałów 

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2016 ogłoszoną w 

komunikacie Prezesa GUS z dnia 19 października 2015 roku w kwocie 53,75 zł za 1dt. tj. 

134,38 zł za 1 ha przeliczeniowy 
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3. Stawki podatku od nieruchomości na rok 2016 proponuje się przyjąć w górnych granicach 

stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych w 2016 roku ogłoszonych w 

Obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 5 sierpnia 2015 roku (M.P. z 19 sierpnia 2015 r, 

poz. 735) to jest: 

1)  od gruntów:  

a)  związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 

sklasyfikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,89 zł od 1 m
2
 powierzchni, 

b)  pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi, 

jezior i zbiorników sztucznych - 4,58 zł od 1 ha powierzchni, 

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 0,47 zł od 1 m
2
 powierzchni, 

d)   niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 9 

października 2015 roku (Dz. U. poz. 1777) i położonych na terenach, dla których 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod 

budowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym 

obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeśli od dnia wejścia w życie tego planu 

w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono 

budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego – 3,00 zł od 1 m
2 

powierzchni 

      2)  od budynków lub ich części 

a) mieszkalnych - 0,75 zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej; 

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 

mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 

22,86 zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej; 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu 

kwalifikowanym materiałem siewnym - 10,68 zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej; 

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o 

działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń - 4,65 

zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej; 

e) od pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 7,68 zł od 1 m
2
 

powierzchni użytkowej; 

   3) od budowli - 2 % ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust.1 pkt 3 i ust. 3 - 7  

ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. 

 

4. Podatek od środków transportowych na 2016 rok: 

1) aktualnie obowiązujące roczne stawki podatku od środków transportowych 

pozostawić w wysokościach nie zmienionych 

 

5. Opłatę targową proponuje się przyjąć w następujących zróżnicowanych dziennych 

stawkach: 

      1)  Za sprzedaż towarów z wszelkich pojazdów, straganów i stołów              - 15 zł 

      2)  za sprzedaż z wózka ręcznego, koszyka, wiadra, skrzynki, kartonu,            - 5 zł” 

 

Wójt powiedział, że stawki GUS są mniejsze niż w roku ubiegłym, w związku z tym podatek 

jest mniejszy i budżet też jest mniejszy. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

Uchwała Nr VIII/39/15 Rady Gminy Boćki z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
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Przyjęta większością głosów. Na stan 15 radnych w głosowaniu wzięło udział 13 radnych (1 

radny nieobecny, 1 radny wyszedł z sali obrad) 

 „za”- oddano 11 głosów;  przeciw -0;  wstrzymało się – 2. 

 

Ad pkt 5. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. Wójt Gminy poinformował, kto 

powinien i w jakich przypadkach składać formularze i udzielił szczegółowych odpowiedzi na 

pytania zadawane w trakcie dyskusji. Przewodniczący zapytał czy są pytania. Pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr VIII/40/15 Rady Gminy Boćki z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie 

określenia wzorów formularzy dla podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

podjęta większością głosów: za – 13 głosów; przeciw – 0; wstrzymał się – 1. 

 

Ad pkt 6 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

Uchwała Nr VIII/41/15 Rady Gminy Boćki z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Podjęta większością głosów; „za” – oddano 13 głosów; przeciw – 0; wstrzymał się – 1. 

 

Ad pkt 7. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Głos zabrał Sekretarz Gminy, powiedział, że Wójt przygotowując projekt uchwały 

proponował dzienną stawkę opłaty targowej w dwóch wysokościach, 10 zł za sprzedaż 

towarów z pojazdów, straganów i stołów oraz 5 zł za sprzedaż z koszyka, wiadra, skrzynki, 

kartonu. Na posiedzeniach komisji radni zaproponowali podwyższenie z 10 zł do 15 zł opłatę 

dla sprzedawców z pojazdów, straganów i stołów. Jednak uważa się, że stawka 15 zł jest zbyt 

wysoka, teraz wynosiła 5 zł. Wysokie stawki odstraszą kupców i mogą rezygnować i nie 

przyjeżdżać lub podwyższać ceny, a przecież targ jest dla tutejszych mieszkańców, którzy 

zaopatrują się w niezbędne artykuły. Sekretarz Gminy powiedział, że mając na uwadze dobro 

mieszkańców, proponuje i składa do radnych wniosek, żeby przegłosowali stawkę 5 zł i 10 zł, 

decyzja należy do radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy przegłosował wniosek o ustalenie stawek opłaty targowej w 

wysokościach 5 zł i 10 zł. 

„za” – oddano 9 głosów; przeciw – 4; wstrzymał się 1 głos. Przewodniczący stwierdził, że 

uchwała większością głosów została przyjęta z opłatą targową w kwocie 5 i 10 złotych. 

 

Uchwała Nr VIII/42/15 Rady Gminy Boćki z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie opłaty 

targowej 

/podjęta większością głosów/. 

.  

Ad pkt 8 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

Uchwała Nr VIII/43/15 Rady Gminy Boćki z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2016 rok 

Podjęta jednogłośnie; „za” – oddano 14 głosów. 
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Ad pkt 9 

Głos zabrał Wójt Gminy, powiedział, że odnośnie uchwały w sprawie określania zasad 

zbywania i wydzierżawiania nieruchomości na komisjach była dyskusja, jak długo Wójt może 

zawrzeć i przedłużyć umowę bez zgody Rady. Ponieważ Wójt proponował, żeby dokonać w 

uchwale zmiany i wykreślić, że dopuszcza się bez zgody Rady zawieranie przez Wójta 

kolejnych umów dzierżawy na okres powyżej 3 lat lub na czas nieoznaczony. Powinien 

przedłużyć tylko w przypadku uzyskania zgody Rady Gminy. Proponuje się § 8 w brzmieniu: 

„ 1.Wydzierżawienie lub najem nieruchomości, ich części, udziałów, lokali i budynków na 

okres do 3 lat włącznie, następuje w drodze bezprzetargowej bez uzyskania każdorazowo 

zgody rady. 

2.Dopuszcza się zawieranie kolejnych umów dzierżawy lub najmu bez zgody rady z tym 

samym podmiotem, jeżeli przedmiotem dzierżawy jest ta sama nieruchomość, a okres 

dzierżawy lub najmu nie będzie przekraczać 3 lat. 

3.Jeżeli okres dzierżawy lub najmu w kolejnej umowie będzie dłuższy niż 3 lata lub 

nieoznaczony, na zawarcie takiej umowy Wójt musi każdorazowo uzyskać zgodę”. 

Tak samo dotyczy też udzielania bonifikaty od ceny przy sprzedaży nieruchomości, tylko za 

zgodą rady. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

Uchwała Nr VIII/44/15 Rady Gminy Boćki z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie zmiany 

uchwały Nr VII/37/03 Rady Gminy Boćki z dnia 27 czerwca 2003 roku w sprawie określania 

zasad zbywania, nabywania, zamiany i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich 

wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata oraz określania pierwszeństwa w 

nabywaniu lokali mieszkalnych ich najemcom  lub dzierżawcom. 

Podjęta większością głosów; „za” oddano 13 głosów; przeciw – 1 głos; wstrzymał się – 0. 

 

Ad pkt.10. 

Głos zabrał Wójt, powiedział, że organ prowadzący ma obowiązek przedłożenia Radzie 

Gminy informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, a wynika 

to z ustawy o systemie oświaty. Gmina Boćki w roku szkolnym 2014/2015 była organem 

prowadzącym dla: jednego Gimnazjum, dwóch szkół podstawowych, dwóch przedszkoli i 

jednego punktu przedszkolnego, do których łącznie uczęszczało 400 dzieci. Zgodnie z 

Rządowym programem pomocy uczniom w 2014 roku „Wyprawka szkolna” pomoc 

materialna w formie dofinansowania zakupu podręczników została przyznana 37 uczniom 

szkoły podstawowej na kwotę 9625,00 zł. Do szkół podstawowych uczęszczało 197 uczniów. 

Z pomocy materialnej – stypendiów szkolnych korzystali uczniowie szkół podstawowych, 

gimnazjum i uczniowie szkól ponadgimnazjalnych, którzy zamieszkują na terenie gminy 

Boćki. W minionym roku szkolnym stypendium otrzymało 121 uczniów na łączną kwotę 

101 420,80 zł. Ponadto zgodnie z ustawą o systemie oświaty tym uczniom których odległość 

z domu do szkoły przekracza 3 km, a starszym uczniom 4 km, dokonywane były zakupy 

biletów miesięcznych na przejazdy środkami komunikacji publicznej /PKS. Dowożone są 

uczniowie niepełnosprawni do placówek oświatowych w Bielsku Podlaskim. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są pytania w tym temacie. 

Radny Rynans  Waldemar powiedział, że kogo ma pytać jeżeli nie ma dyrektora na Sesji. 

Wójt wyjaśnił, że organem prowadzącym szkoły jest Wójt i stąd składa informację jako organ 

prowadzący. 

Radny Rynans Waldemar pytał jak się traktuje radę, nie ma na sesji kierowników                       

i pracowników i nie ma kogo pytać i nie ma komu odpowiadać. 

Wójt powiedział, że odpowiedzi udziela Wójt Gminy. 



 6 

/Informacja stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Ad pkt 11. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedłożoną przez Wójta Gminy Boćki informację 

dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez kierowników jednostek 

organizacyjnych i osób wydających decyzje w imieniu Wójta. Informację Przewodniczącego 

Rady Gminy dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych.   

Informację Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bielsku Podlaskim i stwierdzone 

nieprawidłowości w wypełnionych oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych. 

Większość nieprawidłowości polegała na niewłaściwym sformułowaniu, określeniu 

przynależności poszczególnych składników majątkowych, dochodów i zobowiązań do 

majątku odrębnego i majątku objętego małżeńską wspólnością majątkową. Pomimo 

stwierdzenia nieprawidłowości Naczelnik Urzędu Skarbowego nie kierował wniosków do 

Kontroli Skarbowej w Białymstoku o kontrolę oświadczeń majątkowych. 

/Informacje stanowią załącznik do protokołu/. 

 

Ad pkt.12. 

O realizacji uchwał Rady Gminy poinformował Wójt. Kompletowana jest dokumentacja do 

złożenia wniosków o pozyskanie środków z zewnątrz na remonty dróg. Otwarta jest lista i 

mieszkańcy mogą zapisywać się na listę odnośnie instalacji solarów i fotowoltaiki.  

Poinformował, że w dniu 2 grudnia było spotkanie samorządów z terenu powiatu u 

Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim. Wójt w tym spotkaniu nie 

uczestniczył, ale otrzymał protokół uzgodnień z tego posiedzenia. Otóż Komendant zwraca 

się z prośbą o wsparcie finansowe na zakup oznakowanego radiowozu typu SUV do 

Wydziału Prewencji KPP w Bielsku Podlaskim. Na tym spotkaniu samorządowcy wstępnie 

zadeklarowali współudział w zakupieniu pojazdu. Wysokość dofinansowania dla 

poszczególnych samorządów wynikałby z kryterium posiadanego budżetu i dla naszej gminy 

wynosi 5 200 zł. Wójt powiedział, że o tym była mowa na posiedzeniach komisji ale nie 

podjęto żadnej decyzji, odłożono do Sesji, zapytał radnych czy są skłonni do udzielenia 

wsparcia w kwocie 5 200 zł na zakup radiowozu, inne gminy z naszego powiatu wstępnie 

wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że wniosek ten najlepiej przegłosować, żeby było 

jasne ile osób jest zgodnych za przyznaniem środków dla Policji. 

Radny Rynans powiedział, że najpierw trzeba podyskutować, a nie od razu głosować. 

Przewodniczący odpowiedział, że była dyskusja na komisjach z różniącymi się poglądami, 

niektórzy radni ustosunkowywali się pozytywnie inni nie. 

Radny odpowiedział, że on na komisjach nie był obecny i nie wie, radni nie są maszynkami 

do głosowania, najpierw trzeba podyskutować, a później głosować. W tym miejscu powstała 

niekontrolowana wymiana zdań / kłótnia/ między Przewodniczącym Rady Rzepniewskim 

Pawłem i Radnym Rynansem Waldemarem. Inni radni włączali się i próbowali kłótnię 

załagodzić. Radna Krystyna Piotrowska zwróciła uwagę dlaczego inni radni włączają się, 

każdy ma prawo wypowiadać się, a to sprawa między nimi. Radna Zawadzka Iwona 

odpowiedziała, że siedzieć z boku i słuchać kłótni kolegów radnych to jest nieprzyjemnie i 

przykro. Wójt poprosił Przewodniczącego, czy już może zabrać głos. Przewodniczący udzielił 

głosu Wójtowi. Wójt powiedział, że to jest Sesja Rady Gminy, rozumie że w grę wchodzą 

emocje, ale trzeba trochę spokojniej podchodzić do spraw, nie tak emocjonalnie. Wójt za 

każdym razem jak chce zabrać głos to pyta Przewodniczącego o zgodę. Przewodniczący 

prowadzi Sesję i udziela głosu. Na komisjach była dyskusja i radni mieli zastanowić się i na 

Sesji podjąć ostateczną decyzję. To jest Sesja, sprawy prywatne pozostawmy na później, a 
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teraz otwórzmy dyskusję i zastanówmy się, czy wspólnie z innymi samorządami 

przystępujemy do zakupu radiowozu. 

Radna Wasiluk Maria powiedziała, że na remont drogi to pieniędzy nie ma, a w drodze są 

dziury, iż nie można przejechać. 

Radna Piotrowska Krystyna – mówiła, że u nas jest taka zasada, wszystkim pieniądze dajemy, 

a sobie nie mamy. 

Radny Rynans Waldemar zapytał, kto ustalił, ile mamy płacić, skoro Wójt w posiedzeniu nie 

uczestniczył. 

Wójt odczytał z protokołu Komendanta Komendy Powiatowej Policji, kto uczestniczył w 

spotkaniu Komendanta z przedstawicielami władz samorządowych z terenu powiatu 

bielskiego oraz jak proporcjonalnie wyglądają kwoty przypadające na  poszczególne 

samorządy o czym wspominał wcześniej.  

Radny Rynans Waldemar – jestem przeciwny udzieleniu dofinansowania dla Policji, to tylko 

umniejszy budżet gminy, a Policja do swego budżetu ma wpływy z mandatów. 

Radny Jakimiuk Anatol wypowiadał się, że wszystkie gminy sąsiednie udzielają 

dofinansowania więc i nasza gmina powinna również dofinansować. 

Więcej uwag nie zgłoszono. Przewodniczący przegłosował wniosek kto jest „za” udzieleniem 

dofinansowania w kwocie 5 200 zł dla Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim na 

zakup oznakowanego radiowozu:  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych: „za” – oddano 8 głosów, „przeciw” – 3 głosy, 

„wstrzymało się” – 3 głosy. 

Wobec powyższego większością głosów przyznano dofinansowanie dla Policji. 

Ad pkt. 13. 

Przewodniczący powiedział, że wpłynęło podanie od mieszkańców Bociek z ulicy Polnej o 

remont tej ulicy. W okresie lata br. ze środków funduszu sołeckiego drogę nawieziono 

żwirem i piachem. Aktualnie jest błoto i grzęsko, z trudem można przejechać samochodem. 

Mieszkańcy proszą o dokładne i solidne naprawienie ulicy, ułożenie asfaltu. 

Radny Rynans Waldemar mówił, że ulicę naprawiano ale nie dokończono, wykonawca 

obiecał dowieźć jeszcze więcej żwiru, na wzgórku droga nie przejezdna, żwir się rozsypał. 

Miała być robiona dokumentacja na przebudowę tej ulicy. 

Łukaszuk Barbara – Sołtys powiedziała, że żwir był ponownie nawieziony i uzupełniony, ale 

droga w dalszym ciągu jest nieprzejezdna. 

Wójt odpowiedział, że odcinek ulicy jest długi ok. 1300 m i koszty wykonania asfaltu są 

wysokie, będzie przygotowywana dokumentacja i czynione starania o pozyskanie środków z 

zewnątrz na jej przebudowę, a do tego czasu trzeba naprawiać w ramach bieżącego 

utrzymania. 

Następnie głos zabrał sołtys wsi Piotrowo Krzywokoły Pan Bujno Waldemar, nadmienił, że 

gdy zwrócił się do Wójta o remont przystanku autobusowego PKS, który został uszkodzony 

przez burzę, to Wójt powiedział żeby  przystanek rozebrać. 

Wójt odpowiedział, że nadal tak samo uważa, rozebrać starą rozwalającą się budowlę, a 

ustawić nową wiatę. Nowa wiata kosztuje 3 500 zł. Wójt dokonał rozeznania, ile będzie 

kosztowała naprawa przystanku we wsi Piotrowo Krzywokoły. Wstępny ofertowy kosztorys 

łącznie z materiałami i robocizną wyniósł 5 tys zł. Inne wsie reperują przystanki autobusowe 

lub zakupują wiaty z funduszu sołeckiego. Wójt proponuje, zburzyć stary przystanek, a 

ustawić wiatę, albo domówić się z sąsiednią wsią  Piotrowem Trojanami i wspólnie na 

przystanku autobusowym po obu stronach drogi ustawić dwie wiaty, tak jak to zrobiła wieś 

Pasieka i Kolonia Boćki. Z przystanku autobusowego PKS Pasieka, korzystają mieszkańcy 

dwóch wsi, którzy domówiły się i z funduszu sołeckiego wsi Pasieka zakupiono i ustawiono 

wiatę po jednej stronie drogi, a z funduszu wsi Kolonia Boćki zakupiono i ustawiono wiatę po 

drugiej stronie drogi. 
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Ad pkt 14. 

Radny Rynans Waldemar zapytał, czy przy strażnicy w Boćkach uprzątnięto okna i popiół. 

Wójt odpowiedział, że jeszcze nie uprzątnięto. 

Radny nadmienił, że na wsiach za korzystanie ze świetlicy wiejskiej nie płaci się i 

mieszkańcy sami utrzymują porządki przy świetlicy, w Boćkach wynajem świetlicy jest 

odpłatny i za te pieniądze można uprzątnąć. 

Pan Fronc Sławomir Sołtys rejonu Boćki II powiedział, że sołectwo część swojego funduszu 

przyznało na zakup krzeseł i stolików do świetlicy GOK w Boćkach. Krzesła zakupiono, w 

razie potrzeby indywidualni mieszkańcy z tych krzeseł korzystają i je wypożyczają. 

Proponował, żeby za wypożyczenie pobierać opłatę np. 1 zł od 1 krzesła. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego obrady zakończono. 

Protokołował: Kłosińska Helena 

Przewodniczący Rady Gminy 

Paweł Rzepniewski 


